
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 8. oktober 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål R
Af ministerens svar på SUU alm. del spørgsmål 733 (2013-14) fremgår det, at
"Regeringen vurderer, at de beregningsforudsætninger vedr. aktivitetsudvik-
ling, der ligger til grund for økonomien på kvalitetsfondsbyggerierne, er hold-
bare." Vil ministeren oplyse, om dette fortsat er tilfældet, i lyset af medieomta-
len af nedskæringer på de nye supersygehuse allerede inden de står færdige,
jf. f.eks. artiklen "Barberede supersygehuse vækker bekymring", der blev
bragt på jp.dk den 7. oktober 2014?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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